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Närvarande: 
Victoria Holmqvist Ordförande 
Filip Nordström Utbildningsansvarig 
Johanna Blom  Projektansvarig 
Sofie Jacobsson Fastighetsansvarig  
Oscar JonssonNäringslivsansvarig  
Kim Kihlström Marknadsföringsansvarig 
Vendla Karlsson  Eventansvarig 
Jackline Georgsson   Kommunikationsansvarig  
 
Frånvarande: 
Carin HellbergEkonomiansvarig 
Johan Henriksson      Vice Ordförande 
 
Adjungerande:  
Amanda Forssberg 
Linnea Murmark  
Fabian Svanberg  
 

 

1.  Mötet öppnar  Victoria Holmqvist öppnade mötet 

2.  Fastställande av röstlängd  Röstlängden fastställdes till 8 
röstberättigade. 

3.  Mötesfunktionärer  Victoria Holmqvist valdes till 
Mötesordförande  
Jackline Georgsson valdes till 
sekreterare.  

 



Filip Nordström och Sofie 
Jacobsson valdes till justerare, 
tillika rösträknare. 

4.  Adjungerade  Amanda Forssberg - projektledare 
Agora-dagen, Fabian Svanberg - 
projektledare Novischeriet, Linnea 
Murmark - projektledare Vårbalen  

5.  Fastställande av dagordning  Dagordningen fastställdes. 

6.  Föregående protokoll  Föregående mötesprotokoll lades 
till handlingarna.  

7. 
 

Information: Projektledare informerar  a) Agora-dagen - det går bra. 
En del påskrivna kontrakt, 
fler pågång. Företagen 
känns positiva. Mycket 
kommer lossna under våren. 
Staffansökan är ute. Kommer 
marknadsföra mycket från 
och med nu. Bra stämning i 
gruppen. 

b) Novischveckorna - haft 
första mötet och det känns 
bra. Bra grupp och har fått 
en uppfattning över deras 
roller. Förbereder just nu 
fadderansökan.  

c) Vårbalen - haft första mötet 
och gruppen känns bra. 
Parapeten går inte att vara 
på. Kollar på andra 
alternativ. Dunkers är ett 
alternativ. Preliminärt 
kommer balen vara i början 
av maj.  

8.  Information: Inköp av profilprodukter  Profilprodukter med nya logotypen 
är beställda. Dessa produkter ska 
sedan delas ut till studenter under 
ett event på U2 i februari.  

9.  Information: Campus Styrelsemöte  Studentrekrytering diskuterades 
och hur Helsingborg ska bli mer 
attraktivt för studenter. Victoria tog 
upp förslaget om billigare 
tågbiljetter mellan Lund och 

 



Helsingborg.  

10.  Övriga frågor  a) Förslag om att göra en 
budgetuppföljning. 

11.  Mötet avslutas   

 

         
Victoria Holmqvist, mötesordförande 

 
 

 


